
 

 

Zasedání školské rady – 10. 12. 2024 

• Termín jednání – úterý 10. 12. 2024 od 13.30 v ředitelně školy  

• Přítomni:  

- Za školskou radu (ŠR): Mgr. Hana Lukešová Bartáková, Ing. Radmila Hanáková, Mgr. Elena 

Maixnerová 

- Za vedení školy: PaedDr. Marie Vlčková, Mgr. Lenka Přibilová, Mgr. Věra Stiborová 

 

Bylo řešeno následující:  

• Kontrola úkolů z přechozího zasedání – úkoly byly splněny. 

• Zveřejňování zápisů ze zasedání školské rady na stránkách školy – splněno. 

• Aktualizace systému Bakaláři – pro školu IT služby zajišťuje společnost RYWASOFT s.r.o., změna 

serveru, omezení výpadkovosti – Mgr. Lukešová Bartáková konstatovala, že k dnešnímu dni 

informační systém Bakaláři funguje již bezproblémově. 

• Přidání kontaktu na Mgr. Igora Mazálka do záložky kontaktů – zároveň aktualizace této záložky 

na webových stránkách školy – vedení školy zajistí co nejdříve.  

• Vyzvedávání žáků ze školní družiny – po kolaudaci nových prostor nad I. stupněm ZŠ určených 

pro družinu (ŠD), bude uveden do provozu nový systém na vyzvedávání dětí ze ŠD – pomocí 

čipů. Vedení školy bude o spuštění systému a celkovém fungování nového čipového systému 

informovat zákonné zástupce (ZZ) dětí navštěvující ŠD s dostatečným předstihem.  

• Mgr. Lukešová Bartáková upozornila na nutnost předávání informací ZZ při změně nebo 

dlouhodobé nepřítomnosti vychovatelky v družině – trvalý úkol. 

• Proběhla debata o dočasných parkovacích místech s ozn. K+R na ul. Ernsta Macha a Prokešova 

a o parkovacích místech vyhrazených pro vyučující:   

- Dočasná parkovací místa pro krátkodobé parkování s ozn. K+R a vyhrazená parkovací místa 

pro zaměstnance školy budou sloužit svému účelu až do 30. 6. 2025 na základě žádosti o 

prodloužení – info Ing. Radmila Hanáková. Po vydání Rozhodnutí o ZUK bude informace 

uveřejněna na webových stránkách školy včetně mapky.   

- Nutnost umísťování průkazek k oprávněnosti parkování na vyhrazených parkovacích 

místech na ul. Prokešova za čelní skla aut – povinnost zaměstnanců školy.  

- Konstatováno, že při parkování ZZ jak v ranních, tak i odpoledních hodinách neustále 

dochází k porušování pravidel silničního provozu, nerespektování dopravního značení. 

- Proběhla debata o návrhu na revitalizaci prostoru před školou – tzn. zeleného pásu – kde 

by došlo k zamezení vstupu osob do zeleného pásu podél vozovky pomocí funkčních 

ochranných bariér. Nově vytvořený ohraničený prostor by byl osázen trvalkami.  

• Ing. Hanáková podala informace o postupu prací na tělocvičně a zamýšlenému projektu na 

zvětšení prostoru šaten pro žáky v přízemí školy, včetně úpravy hlavního vstupu do ZŠ. 

• PaedDr. Vlčková krátce informovala o právě dokončené nadstavbě nad I. stupněm ZŠ – 

vytvoření nových prostor pro ŠD a o projektu rekonstrukce školní kuchyně.  

• Mgr. Maixnerová sdělila vyhodnocení průzkumu mezi třídami ohledně spokojenosti žáků se 

školním stravováním. Zavedení salátového baru, smetany do polévky, proběhl ochutnávkový 

týden, kdy této služby využilo 5 zákonných zástupců. Žáci většinou školní jídelnu hodnotí 

známkou 2-4, nejčastější hodnocení se objevuje 3 (měli hodnotící škálu jako ve škole). Školní 

jídelnu žáci chválí za klasická jídla jako jsou rajská omáčka, kuře na paprice, špagety, knedlo 

vepřo zelo, krémové polévky, vývary, ryby nebo bramborová kaše. Obecně mají žáci rádi sladká 

jídla. Naopak nepříliš vítají koprovou omáčku, mnoho žáků nejí ryby nebo hovězí maso, rybí 



 

 

nákyp, výhrady mají k vařeným bramborám… V představách, co by měla jídelna vařit, se 

setkávají nerealistické představy žáků o školním stravování s možnostmi školní jídelny 

(nejčastěji výběr z více jídel k obědu, hamburgery, sushi, pizza, hranolky a další fastfoodové 

pokrmy.  

• Ing. Hanáková za zřizovatele sdělila, že do připravovaného návrhu rozpočtu MČ Brno-Chrlice 

na r. 2025 navrhla částku 80.000,- Kč na preventivní programy, které vytipuje školní 

poradenské pracoviště. Preventivní programy se v r. 2024 osvědčily.  Rozpočet MČ Brno-

Chrlice na r. 2025 má být projednán na nejbližším zasedání Zastupitelstva MČ Brno-Chrlice, 

které se bude konat 11. 12. 2024.   

• Debata o preventivních programech i pro zákonné zástupce (návykové látky, kratom), které by 

se mohly uskutečnit před třídními schůzkami.  

• Proběhla debata, kterou iniciovala Mgr. Maixnerová o wellbeingu žáků, o relaxační zóně a 

antistresových pomůckách ve školních třídách – uvolnění prostředků z Klubu rodičů (nejprve 

oslovení zákonných zástupců s žádostí o dobrovolný materiální dar v podobě antistresových 

míčků, rubikových kostek…) 

• Návrh od Mgr. Maixnerové ohledně zřízení relaxzóny s využitím prostředků z PARO, dále na  

využívání nově budované tělocvičny a nových prostor školní družiny v dopoledních hodinách 

pro pohybovou relaxaci žáků během přestávek ve výuce. 

• Požadavek Mgr. Lukešové Bartákové a Ing. Hanákové týkající se spolupráce s Klubem rodičů – 

na transparentnější komunikování ohledně rozpočtu, kdy zákonní zástupci kolikrát nemají ani 

informace, kdo je zástupce za jejich třídu, nedostávají se k nim informace ohledně fungování 

Klubu rodičů, rozpočtu.  

• Konec zasedání školské rady v 15.00 

• Další setkání zasedání školské rady 17. 1. 2025 ve 14.00 

 

 

Zapsala: Mgr. Elena Maixnerová, 10. 12. 2024 

 


